
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ PEDAGOGICKÉ RADY 16.10.2017
• Oborům v navazujı́cı́m magisterkém studiu vypršı́ akreditace až v akademickém roce 20/21.
• Informace o kulatém stole MFF UK a RUK: 1) Je potřeba se zamyslet nad strukturou programů, ale konečné

rozhodnutı́ bude na nás. 2) RUK by uvı́tal, kdybychom mohli žádost o akreditaci podat co nejdřı́ve.
• Proběhla diskuze o cvičenı́ předmětu Geometrie 1. Před prázdninami nebylo jasné, zda se do navrho-

vaných studijnı́ch plánů vejde ještě cvičenı́ k předmětu Geometrie 1 v ZS 2. roku bakalářského studia OM.
V pedagogické radě nezazněly žádné hlasy proti zařazenı́ tohoto cvičenı́.

• Informace o předmětu Geometrie 2. Proběhlo jednánı́ o předmětu Geometrie 2. Závěr je, že je potřeba
jeho sylabus upravit tak, aby v něm bylo dost času na plošný integrál 1. i 2. druhu.

• D. Hlubinka představil studijnı́ plán zaměřenı́ STOCH. M. Kopa představil plány na úpravu oboru FM. Majı́
být možné dva průběhy studiem - profesnı́, zde se očekává, že student ukončı́ studium po bc. stupni, a
teoretický, který bude připravovat na navazujı́cı́ magisterské studium FPM. V diskuzi zaznělo varovánı́ proti
možnosti průchodu studentů z profesnı́ho studia na FPM. Kolegové, kteřı́ připravujı́ FM jsou si tohoto rizika
vědomi. Možný problém chtějı́ řešit striktnı́ kontrolou studia FPM na jeho začátku.

• Bakalářská práce. Petr Kaplický navrhuje, aby bakalářská práce nebylo součástı́ obhajoby. Cı́lem je ubrat
trochu jejı́ vážnosti a tı́m dosáhout, aby práce vı́ce odpovı́daly standardům bakalářské práce připraveným
Pedagogickou radou. Petr Kaplický informoval, že prod. Kuboň tento názor podporuje. V diskuzi zazněly
hlasy pro i proti. Speciálně doc. Tůma zmı́nil, že tato úprava zatı́m na univerzitnı́ch bc. oborech neexistuje
a bude pro RVH jen obtı́žně přijatelné. Prof. Málek chce na bc. práci klást většı́ důraz na zamýšleném bc.
programu Matematické modelovánı́.

• Petr Knobloch: vyjasněnı́ účasti KNM a postoje KNM k nově navrhovanému bakalářskému programu
Matematické modelovánı́.

• Zkoušenı́ studenta školitelem u státnic. Pedagogická rada se shodla, že nenı́ vhodné, aby studenta u
státnic zkoušel jeho školitel. Je-li to možné, je potřeba se této situaci vyhnout. Je-li to možné, je zbytečné
podstupovat nebezpečı́ ovlivněnı́ zkoušky předchozı́m vztahem studenta a školitele.

• Petr Kaplický byl osloven studenty 2. ročnı́ku. Studenti majı́ zájem o informativnı́ schůzky se zástupci
jednotlivých zaměřenı́, které jim pomohou při volbě zaměřenı́. Petr Kaplický je doporučuje zorganizovat v
květnu 2018 pro studenty 2. ročnı́ku oboru OM.

• Na začátku semestru je potřeba zkontrolovat nastavenı́ jazyků výuky na rozvrhových lı́stcı́ch v SIS.
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